



土耳其考古之旅 11 天



Day 1 (Monday) 13/05/2024: Arrive MARDIN

Arrive to the MQM Airport 10:20 am, we will meet the guide and go on a half-day tour, visiting some archaeological sites around Mardin, in the Ancient City of Dara. Transfer to the hotel

第一天 (星期一) 13/05/2024: 抵達馬丁

上午 10:20 抵達 MQM 機場, 與導遊會面, 開始半日遊, 參觀馬爾丁達, 拉古城周圍的考古遺址。送往酒店

Day 2 (Tuesday) 14/05/2024: MARDIN (City of prophets-Eddesa and Harran & Gobeklitepe)

- BREAKFAST
- Start the day at 8 am. Do a walking tour (panoramic) of the old town, such as back streets and passages of Mardin, the old post office building, old bazaars, the Great Mosque of Mardin, Zinciriye Madrasa, the archaeology museum and Kirkklar Church. All these places are to be done by walking and panoramically. During the walking tour, you can try the most popular snacks of this city en route.
- Stop for a lunch break at a restaurant where we can try the best local and traditional food of Mardin.
- After lunch, visit the most popular Deyrulzafaran Monastery of the Assyrian Christian population living here in Mardin.
- Try their popular homemade wines

第 2 天 (星期二) 14/05/2024: 馬爾丁(先知之城 - 埃德薩, 哈蘭和哥貝克力石陣)

- 早餐
- 早上 8 點開始新的一天。徒步遊覽舊城區(全景) 例如後街和馬爾丁通道, 舊郵局大樓, 舊市集, 馬爾丁大清真寺, Zinciriye Madrasa, 考古博物館和柯克拉教堂。所有這些地方都需要步行和全景才能完成。在步行遊覽的過程中, 您可以在途中品嚐這座城市最受歡迎的小吃。
- 在餐廳停下來享用午餐, 我們可以品嚐馬爾丁最好的當地傳統美食。
- 午餐後, 參觀亞述基督徒居住的 Deyrulzafaran 修道院。
- 試試他們受歡迎的自製葡萄酒

Day 3 (Wednesday) 15/05/2024: MARDIN - SANLIURFA (City of prophets- Eddesa and Harran & Gobeklitepe)

- BREAKFAST
- Check out from the hotel and drive for "zero point of time"; Gobeklitepe.
- Discover the ongoing archaeological dig at Gobekli Tepe, the oldest known temple in the world, predating Stonehenge by 6000 years. Spend enough time there and then drive to the city center. Stop for a lunch break.
- Visit to Kizilkoyun Roma Mezarlan
- Visit the archaeological and mosaic museum of Urfa. And then walk around the oriental-covered bazaars of Urfa.
- Proceed to Abraham's Cave and the Pools of Holy Carp surrounding the cave

第 3 天 (星期三) 15/05/2024: 馬爾丁 - 桑尼烏法 (先知之城 - 埃德薩, 哈蘭和哥貝克力陣)

- 早餐
- 從酒店退房並開車「零時間點」; 哥貝克力石陣。
- 探索正在進行的哥貝克力石陣考古發掘, 這是世界上已知最古老的寺廟, 比巨石陣早 6000 年。在那裡度過足夠的時間, 然後開車前往市中心。停下來午休時間。
- 參觀 Kizilkoyun Roma Mezarlan
- 參觀烏爾法考古和馬賽克博物館。然後漫步充滿東方風情的集市烏爾法。
- 前往亞伯拉罕洞穴和洞穴周圍的聖鯉魚池

Day 4 (Thursday) 16/05/2024: SANLIURFA -

第 4 天 (星期四) 16/05/2024: 桑尼烏法 - 加濟安



• BREAKFAST • Check out and drive to Gaziantep. • Drive to Harran, a village of spellbinding mud-brick "beehive" houses, as mentioned in the book of Genesis, where Abraham spent the years of his life. • Karatay Caravanserai on the historic Silk Road. This caravanserai is one of the best preserved of all Anatolian caravanserais, and is one of the most monumental examples of Seljuk architecture. • Overnight in Gaziantep. **4h HALFETI EUPHRATES RIVER CRUISE WITH LUNCH	• 早餐 • 酒店退房並開車前往加濟安泰普。 • 開車前往哈蘭, 這是一個村莊, 裡面有令人著迷的泥磚「蜂巢」房屋, 正如聖經中提到的創世記, 亞伯拉罕在那裡度過了生命的幾年。 • 歷史悠久的絲路上的卡拉泰商隊旅館。這商隊旅館是保存最完好的商隊旅館之一, 安那托利亞商隊旅館是塞爾柱建築最具紀念意義的例子之一。 • 夜宿加濟安泰普。 **4 小時哈爾菲提幼發拉底河遊船午餐
Day 5 (Friday) 17/05/2024: GAZIANTEP • BREAKFAST • Go to the castle of Gaziantep from ancient periods. And then we will do random walks around old authentic bazaars of the old city. We will have a tea/coffee break, especially for its famous "tahmis" coffee and "baklava". Since the founder of baklava is from this city, we can't miss trying delicious baklava. • After lunch, go to Gaziantep's world-famous Mosaic Museum. It has Turkey's finest fully protected mosaics. The museum has beautiful mosaics from Zeugma Ancient City. Zeugma is in the Tentative List of UNESCO since 2021. These mosaics are a 2000 years old and unique in design, colour and perfection. Besides this 1450 m² of mosaics, there are also 140 m² of frescoes, 4 Roman fountains, 20 columns, 4 limestone sculptures, bronze statue of Mars, grave steles, and sarcophagi.	第 5 天(星期五) 17/05/2024: 加濟安泰普 • 早餐 • 前往古代的加濟安泰普城堡。然後我們將圍繞舊的進行隨機遊走老城區的正宗市集。我們將享用茶/咖啡休息, 特別是著名的“tahmis”咖啡和“果仁蜜餅”。既然果仁蜜餅的創始人就來自這座城市, 我們就不能錯過嘗試美味的果仁蜜餅。 • 午餐後, 前往加濟安泰普世界著名的馬賽克博物館, 它擁有土耳其最好的, 受到充分保護的馬賽克, 博物館擁有來自澤烏瑪古城的美麗馬賽克。自 2021 年起, Zeugma 已被列入聯合國教科文組織名單。這除了 1450 平方公尺的馬賽克外, 還有 140 平方公尺的壁畫, 4 個羅馬噴泉, 20 根柱子, 4 石灰岩雕塑, 火星青銅雕像, 墓碑和石棺。
Day 6 (Saturday) 18/05/2024: GAZIANTEP – ADANA – TARSUS (Birth place of Paul) • BREAKFAST • Check out and drive for a sightseeing tour of Adana and Cukurova. Visit one of the ancient city ruins called Anavarza. • Visit the homeland of St.Paul, visiting St.Paul well, textile atelier, ancient roman road, St. Paul Church and Prophet Daniel's Tomb. • Have a lunch break at Tarsus and learn about the shahmaran (master of snakes) legend. • Overnight in Tarus	第 6 天(星期六) 18/05/2024: 加濟安泰普 – 阿達納 – 塔爾蘇斯 (保羅出生地大數) • 早餐 • 酒店退房並開車前往阿達納和庫庫羅瓦觀光旅遊。參觀古城遺址之一稱為阿納瓦札。 • 探訪保羅故鄉, 參觀保羅井, 紡織工作室, 古羅馬道路, 保羅教堂和先知但以理之墓。 • 在塔爾蘇斯享用午餐, 了解 Shahmaran (蛇大師) 的傳奇故事。 • 在塔魯斯過夜
Day 7 (Sunday) 19/05/2024: TARSUS • BREAKFAST • TASKUYU CAVE • ESHAB-I KEHF CAVE MOSQUE	第 7 天 (星期日) 19/05/2024: 塔爾蘇斯 • 早餐 • 塔庫尤洞穴 • ESHAB-I KEHF 洞穴清真寺



• CLEOPATRA'S GATE • TARSUS MUSEUM • TARSUS DAM	• 克莉奧佩特拉之門 • 塔爾蘇斯博物館 • 塔蘇斯壩
Day 8 (Monday) 20/05/2024: TARSUS - MERSIN – SILIFKE - ANTALYA • BREAKFAST • Set off for Antalya on the way We will visit Mersin and Silifke • Silifke Museum (1.5 km from Silifke) • St. Paul's Memorial Museum, Temple and Monastery of Aya Thekla (4 km from Silifke) • Cambazli Church (border of Cambazli village 29 km from Silifke) • Antalya Museum and archaeological cities, namely Side, Olympus (Lycia) and Myra, etc. • Overnight in Antalya	第 8 天 (星期一) 20/05/2024: 塔爾蘇斯 - 梅爾辛 - 錫利夫克 - 安塔利亞 • 早餐 • 途中前往安塔利亞 我們將參觀梅爾辛和西利夫克 • Silifke 博物館 (距離 Silifke 1.5 公里) • 保羅紀念博物館, 寺廟和 Aya Thekla 修道院 (距離 Silifke 4 公里) • Cambazli 教堂 (Cambazli 村邊界, 距 Silifke 29 公里) • 安塔利亞博物館和考古城市, 即錫德, 奧林匹斯 (利西亞) 和邁拉等。 • 在安塔利亞過夜
Day 9 (Tuesday) 21/05/2024: ANTALYA • BREAKFAST • Antalya Museum and archaeological cities, namely Sides, Olympus (Lycia) and Myra • KALEICI OLD TOWN • HADRIAN'S GATE • Overnight in Antalya	第 9 天 (星期二) 21/05/2024: 安塔利亞 • 早餐 • 安塔利亞博物館和考古城市, 即賽德斯, 奧林匹斯 (萊克拉) 和邁拉 • 卡雷茲老城區 • 哈德良之門 • 夜宿安塔利亞
Day 10 (Wednesday) 22/05/2024: ANTALYA • BREAKFAST • DUDEN WATERFALL • ASPENDOS • YIVLI MINARE • Overnight in Antalya	第 10 天 (星期三) 22/05/2024: 安塔利亞 • 早餐 • 杜登瀑布 • 阿斯彭多斯 • 伊維裡尖塔 • 夜宿安塔利亞
Day 11 (Thursday) 23/05/2024: Depart ANTALYA • BREAKFAST • Depart from the hotel to Antalya Airport	第 11 天 (星期四) 5 月 23 日 2024: 離開安塔利亞 • 早餐 • 從酒店出發前往安塔利亞機場